
 

WOS.003.7.2020      Inowrocław, 30 września 2020 r. 

 

 

 

Pan 

Dobromir Szymański 

Radny 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 

Odpowiadając na interpelację złożoną przez Pana Radnego w dniu 21 września 2020 r. 

dotyczącą utworzenia tzw. Inowrocławskiej Karty Młodzieży uprzejmie informuję, że brak  jest 

podstaw prawnych do wydatkowania środków publicznych wyłącznie dla uczniów  zdolnych,  

ze świadectwem z czerwonym paskiem lub finalistów i laureatów konkursów przedmiotowych, 

kształcących się w inowrocławskich szkotach podstawowych i ponadpodstawowych. 

Nie wolno również finansować kosztów przejazdów dla osób spoza Inowrocławia, co wynika  

z obowiązujących w tym zakresie przepisów, a przede wszystkim z ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Ponadto wyjaśniam, że przedstawiona przez Pana propozycja skutkowałyby 

koniecznością wydatkowania znacznych środków finansowych na jej wprowadzenie oraz 

zmniejszeniem dochodów jednostek organizacyjnych uczestniczących w programie. Podkreślić 

więc należy, że takie rozwiązanie pogorszyłoby i tak już trudną sytuację finansową 

spowodowaną zmniejszeniem dochodów Miasta. 

 

 

     z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

                                                                      Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

Do wiadomości: 

- Wydział Organizacyjno-Administracyjny, 

- Biuro Rady Miejskiej. 

  

 


